

□	□	□	□	□	-	□
---	---	---	---	---	---	---

更改客戶資料申請書 Customer Information Amendment Form

Applicant 申請人 _____ (Account Name 戶名)

1. Amendment Of the Signature Card 更換印鑒卡：

 Increase (Decrease) Authorized Signature 增加或減少有權簽章

 Replace the Chop and Name 更換印章及戶名

 Because of losing the chop, the old Signature Card should be invalid from ____year____month____day.

因喪失簽章印鑒章，自 ____年____月____日起，舊印鑒卡失效。

Agree that the new Signature Card will be valid from ____year____month____day.

同意該新印鑒卡自 ____年____月____日起生效。

2. Cessation /Appointment to Act as Company Directors 公司董事停任/委任：

Signature of Directors 董事簽章

Name 姓名：_____ <input type="checkbox"/> Cessation 停任 <input type="checkbox"/> Appointment 委任 <input type="checkbox"/> I.D No. 身分證號碼：_____ <input type="checkbox"/> C.I.No.公司註冊編號：_____	
Name 姓名：_____ <input type="checkbox"/> Cessation 停任 <input type="checkbox"/> Appointment 委任 <input type="checkbox"/> I.D No. 身分證號碼：_____ <input type="checkbox"/> C.I.No.公司註冊編號：_____	
Name 姓名：_____ <input type="checkbox"/> Cessation 停任 <input type="checkbox"/> Appointment 委任 <input type="checkbox"/> I.D No. 身分證號碼：_____ <input type="checkbox"/> C.I.No.公司註冊編號：_____	

Note 注意：

- Applicant agrees that all clauses in the previously signed documents, agreements and forms which are related to the above mentioned accounts are still valid.
申請人完全同意以前簽署上述賬戶有關之約定書類等，其中所載各項條文，現仍全部有效。
- Before the completion of amendment of the Signature Card, applicant is liable for any activities with the use of the original signature or chop.
於本行辦妥簽章印鑒更換前，因使用原留簽章印鑒與本行發生之一切行為，均由申請人負其責任。
- If the application (including amendment of the Signature Card) is not genuine and leads to any losses of the other parties, the liability belongs to the applicant unconditionally, the bank will not be responsible.
如申請人為不實之申請（包括更換新簽章印鑒）而致關係人蒙受損害時，其一切責任由申請人無條件承擔，與本行無關。

Authorized Signature (Chop) 授權簽章(簽名及原留印鑑) _____

Date 日期： _____ year 年 _____ month 月 _____ day 日

For bank use only 銀行內部使用		
Approver 覆核	Maker 經辦	S.V. 身份核對